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BESTYRELSESMØDE Referat 

Onsdag 10. maj 2023 i Klubhuset 

KL 19.00 – 20.30 

 

Møde indkaldt af: Næstformand Anette Andersen 
 

Deltagere: 

 

Afbud:                          

Helene, Anette A., Laila, Rikke (virtuelt), Line, Anette R. 
 

 

  

1.  
Godkendelse af referat 
fra sidste 
bestyrelsesmøde  

 
Referatet er godkendt. 

2.  
Kristi Himmelfartsridt 

 

• Der er omkring 15 ryttere tilmeldt til Kristi Himmelfartsridt, hvor der er 7 
der rider begge sløjfer. 

• Til spisning om aften er der omkring 27 tilmeldt. 

• Bestyrelsen aftalte at næste år skal der være et minimum på 20 ryttere i 
stedet for kun 10. 

• Næste år skal der i invitationen gøres opmærksom på at det er muligt at 
lade sin hest blive på stedet natten over. Så behøver man ikke at køre 
hjem med sin hest inden spisningen om aftenen. 

• Der er 4 levende poster på årets ridt. Rikke og Else Ravn, Helene Jensen 
samt Trine Reimer vil stå ved disse poster. 

• Anette Ravn har pokalen, og sørger for at den kommer med på dagen. 
Hun spørger også Ulla G. om der er service nok til ca. 30 personer samt 
om der er salatbestik til salatbuffeten. 

• Anette R og Anette A søger for indkøb af chokolade, drikkevarer, kaffe, 
stearinlys, servietter samt fryseposer. 

• Til spisningen om aften vil der være buffet, hvilket kræver der er et bord 
på ca. 2 meter til rådighed. 

• Søren er kontaktperson for madservicen på dagen. 

• Spisningen starter kl. 18. 

• Line T. giver tilbagemelding til dem der har meldt sig som kagebagere. 

• Rikke R. har givet besked til mountainbike-rytterne om ridtet. 

• Bestyrelsen mødes hos Ulla og Arne senest kl. 8.30. 

3.  
Nyt fra udvalg: 
kommende 
arrangementer og 
evaluering af afholdte 

 

 

• Tur-udvalg: Der var kun en der meldte sig til anemoneturen den 23. 
april. 

• Kursus-udvalg: Raku-kurset d. 15. og d. 23. april var vellykket. 
Stævne-træningen d. 10. april med Marie Louise Christiansen var en 
succes. Der var tilfredse deltagere, som har givet udtryk for at de 

Søren 
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ønsker et tilsvarende kursus til næste år. D. 3. juni er der agility hos 
Best Breed Mustangs, og der er stadig ledige pladser. Jon-kurset den 
30. april blev aflyst grundet for få tilmeldte. 

• Økodag: Økodag gik godt. Der var 6 heste med, men i år var det som 
klappeheste. Der var sat skilte op med at der ikke var trækketure i år. 
Udgangspunktet for næste år, er også at det skal være klappeheste. 

• Naturens dag: Den 10. september er der Naturens Dag. Det foregår 
på Naturskolen ved Hald Hovedgård. Her skal der være 6-8 heste, som 
skal være klappeheste.  

• Stævne: Den 19. august er der stævne på Havredalbanen. 
Stævneudvalget overvejer om der skal være nogle Gæðingakeppni-
klasser samt sportsklasser. 

• Undervisning med Frederikke og Emil: Efter undervisningen er startet 
op på Havredalbanen er der kommet flere deltagere, og der har været 
ca. 10 ryttere pr. gang. Næste undervisning er d. 17. maj, hvor der er 
fuldt hus (12 ryttere). 

• Det er arrangørernes eget ansvar at tjekke op på drikkevarer og lign. i 
klubhuset inden et arrangement. 

4.  
Datosammenfald 

 

• Bestyrelsen opfordrer arrangørerne til at tjekke Nökkvis kalender 
inden de vælger dato.  

• Der har været et par tilfælde i år hvor to Nökkvi-arrangementer er 
landet på samme dato. 

• På næste bestyrelsesmøde (d. 6. september) vælger bestyrelsen en 
dato for næste års stævne 

5.  
Økonomi 

 

 

• Økonomien ser fornuftig ud.  

• Der er kommet 2342 kr. fra OK. Line laver et opslag med det til 
Facebook, og Anette A laver et indlæg til bladet med det. 

• Økonomien fra Raku-kursus og stævnetræning er endnu ikke helt på 
plads. 

  

6.  
Eventuelt 

 

 

• Line står for indkøb af rosetter. Hun sørger også for at skruerne i 
tøjrebommene er skruet ordentligt i. Hun sætter desuden infotavlen 
op igen. 

• Efter arbejdsdagen på banen i påsken er dressurbanen blevet rigtig 
god at ride på, og selvom den bruges en del. Pt. bliver Havredalbanen 
brugt ca. 3 gange i ugen. 

• Laila vil undersøge hvad cavalettis i træ koster samt hun vil købe 
banebogstaver. 

• Når der kommer cavalettis, så skal de stå midt på dressurbanen, når 
man er færdig med at ride. 

• Arrangørerne skal være gode til at (direkte) spørge en deltager om de 
vil skrive lidt om arrangementet til bladet.  

 


